
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2012. október hó 25. napján 
megtartott testületi ülésér ől. 
 
Jelen vannak:  Radó Tibor polgármester 

Anderkó Attila alpolgármester 
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
Csábi Jánosné képviselő 
Dénes László képviselő 
Harcsás Ferenc képviselő 
Léka János képviselő 
 
 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző, Cződör Attila műszaki főtaná-
csos, Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos, Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Önkor-
mányzat elnöke, Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője, Szabóné Brezina Brigitta intézményvezető, 
Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője.  
 
 
 
Radó Tibor polgármester– Szeretettel köszöntök mindenkit a 2012. október 25-én megtartott 
testületi ülésen. Megállapítom, hogy a testület teljes létszámmal jelen van, tehát határozatké-
pes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Bertáné Kecskeméti Katalin és Anderkó Atti-
la képviselőket. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

196/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Bertáné Kecskeméti Katalin és Anderkó Attila képviselőket jelölte ki. 

 
Radó Tibor polgármester- A napirendi pontok és a testületi ülés anyaga írásban kiküldésre ke-
rült. Napirendi pontok előtt szó lenne a Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ajánlatáról, 
majd az egyebekben szó lenne élelmiszersegélyről és a Sportkör IV. negyedéves támogatásá-
ról. Valakinek esetleg még napirendi pontokhoz javaslata? 

Csábi Jánosné képviselő- Én az egyebekben szeretném, ha megbeszélnénk bizonyos lakossá-
gi kérdéseket. 

Radó Tibor polgármester- Valakinek még további javaslata? Ha nincs, aki ezekkel a módosítá-
sokkal a napirendi pontokat elfogadja, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 

197/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az aláb-
biak szerint fogadta el: 

1.  Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. üzemeltetési ajánlata. 

2.  Polgármester tájékoztatója a két ülés között eltelt időszak munkájáról. 

3. Lejárt határidejű határozatok végrehajtása. 

4. Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítása. 



5. Az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okiratának mó-
dosítása és egységes szerkezetbe foglalása. 

6. Oktatási, nevelési intézmény Házirendjének jóváhagyása. 

7. Szociális rendelet módosítása. 

8. Sportcsarnok használatára kötendő megállapodás jóváhagyása. 

9. OTP folyószámlahitel szerződés módosítása. 

10. Egyebek: 

� Tájékoztató az önkormányzat és intézményei ingyenes használatú internet 
lekötéseiről 

� Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

� Élelmiszersegély 

� Sportkör IV. negyedéves támogatása 

� Lakossági kérdés 

 
Zárt ülés:  

1. Haszonbérleti szerződések megkötése (pályázat elbírálása). 

 
 

1. Napirendi pont: Naplemente Temetkezési Szolgálta tó Kft. üzemeltetési ajánlata  

Radó Tibor polgármester- Az ajánlat már többször volt testület előtt, de sajnos eddig még nem 
sikerült megkötni az üzemeltetési szerződést. Most azért lett újra aktuális, mert január 01-től 
változik a temetői törvény és jövőre már nem lenne alkalmunk változtatni. Az ajánlat arról szól, 
hogy a Kft. üzemeltetési szerződés keretén belül átvenné a temető üzemeltetését, ő biztosítaná 
az alkalmazottat és az egyéb feladatellátást. Ezért cserébe a pénzforgalom viszont őt illetné. Én 
át is adnám a szót a Kft. ügyvezetőjének. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Köszöntök én is 
mindenkit. Egy pár szóban elmondanám, hogy mióta utoljára találkoztunk mi történt velünk. 
2012. május 01-től üzemeltetjük a Szent István Plébánia tulajdonában lévő római- katolikus te-
metőt Tótkomlóson, melynek üzemeltetését olyan feltétellel sikerült megkötni, mely a tulajdo-
nosnak és az üzemeltetőnek is egyaránt jó. Az egyház nem fizet semmit, tehát mi tartjuk rend-
ben a temetőt, igazából minden, ami ilyenkor szükséges, de kizárólagos jogot kértünk sírásásra 
és hantolásra. Félre ne értsék, nincs az, hogy csak mi. Bárki bármelyik temetkezést választhat-
ja, ez benne is van a törvénybe. Komlóson ez így működik is, a lakosság elégedett. Bevezet-
tünk egy temető gondozási díjat, ami 20500 Forint+áfa 25 évre. A sírhely díjak 10.000 Forintért 
megválthatóak. Ez lehet, hogy a pitvarosi sírhelydíjakhoz képest sok, de azért jobb esetben 
nem temetünk olyan sűrűn egy családban, tehát elviselhető. Többször jártunk már kint, láttuk a 
ravatalozó állapotát, lassan azt is fel kellene újítani, az állapota csak romlik. Ez a díj, a változá-
sokhoz képest szerintem elfogadható. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Két kérdésem volna; egyik, hogy mi volt az oka, hogy 
megállapodás nem született; a másik pedig, hogyan változik a törvény, miben módosul? Díjak-
kal kapcsolatban nincs ismeretem, ezért ahhoz a részéhez nem szólnék hozzá. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Díjakkal kap-
csolatosan hoztam már többször is ajánlatot, melyben voltak összehasonlítások is. Komlóson 
az evangélikus egyház tulajdonában lévő temetőnél a legolcsóbb sírhely 25 évre 12.000 Forint, 
a legdrágább az 100.000 Forint. A törvényi változásokat még nem sikerült elolvasnom. Az, hogy 
miért nem jött létre a szerződés, arra csakis maguk tudnak válaszolni. Komlóson a lakosság 
meg van elégedve, lehet dicsekvő is vagyok, de volt ÁNTSZ ellenőrzésünk, ahol mindent átnéz-
tek, és nem kértek hiánypótlást.  



Léka János képviselő- Nekem annyi megjegyzésem lenne, hogy ez a dolog kiszivárgott a faluba 
is és az egyházvezetők tiltakoznak nagyon az ellen, hogy kiadjuk a temetőt, külön kérték, hogy 
ne legyen megkötve a szerződés; én javaslom, hogy egy lakossági fórumot tartsunk ezzel kap-
csolatban, mert a lakosok fognak fizetni, nem mi. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Annyit kérdez-
nék, hogy milyen szerződésről beszélünk?  

Léka János képviselő- Hát ez az, kint a faluban már úgy tudják, hogy elő van készítve a szer-
ződés csak alá kell írni. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Nem volt titok 
senki előtt, hogy mit szeretnék. Szerződésről pedig még szó sem volt.  

Léka János képviselő- De most sincs előttünk írásos anyag, amiben leírva látnák, hogy eddig 
mi mennyi volt és most, hogy változnának az árak. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Én úgy emlék-
szem, hogy elég részletes tájékoztatót küldtem ki, összehasonlítási alapként benne volt az 
orosházi, tótkomlósi, nagyéri és pitvarosi díjak. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én emlékszem, hogy volt róla szó tavaly, szerintem fel 
kellene kérni a polgármestert, hogy folytasson további egyeztetéseket, árajánlatot kérjen újból 
és közmeghallgatáskor tudunk mondani véleményt, a lakosok is, meg tudjuk beszélni ezt. 

Radó Tibor polgármester- Közmeghallgatáskor a lakosság jó része érdekelt lesz abban, hogy 
eljöjjön és elmondja véleményét illetve szeretném, hogy a Nemzetiségi Önkormányzat is véle-
ményt tudna nyilvánítani ebben a témában. Az egyházvezetők kijelentésével nem értek egyet. 
Igaz csak az egyik egyházi vezetővel beszéltem erről, de ő egy rossz szót nem szólt ez ellen, 
nyitott arra, hogy más kezelje a temetőt, fenntartása van, mert van egyházi tulajdunuk a teme-
tőben, konkrétan a keresztről van szó és a lélekharangról, tehát vannak még itt tárgyalandó 
dolgok. Szerintem most maradjunk annyiban, hogy közmeghallgatáskor újratárgyaljuk ezt a té-
mát. 

Czirléné Kovács Tímea Naplemente Temetkezési Szolgáltató Kft. ügyvezetője- Persze rendben 
van. 
 
 
2. Napirendi pont: Polgármester tájékoztatója a két  ülés között eltelt id őszak munkájáról.  

Radó Tibor polgármester- A kiküldött anyaggal kapcsolatban valakinek kérdése, észrevétele? 

Léka János képviselő- Kérdezni szeretném, hogy áll az ÖNO költöztetése? 

Radó Tibor polgármester- A negyedik napirendi pont keretén belül adnék erre választ, ha úgy 
jó. 

Léka János képviselő- Jó, rendben van. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A harmadik oldalon: „Az iskolában beüzemelésre került 
a szervergép és így már be lehetett vezetni az elektronikus napló alkalmazását”, még nem lehe-
tett sajnos, folyamatban van. 

Radó Tibor polgármester- A tájékoztatóval kapcsolatban valakinek még kérdése, észrevétele? 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Polgármester tájékoztatója 

198/2012. (X.25.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájékoztatóját 
a két ülés között eltelt időszak munkájáról elfogadta. 

 
 



3. Napirendi pont: Lejárt határidej ű határozatok végrehajtása.  

Radó Tibor polgármester- Az anyag szintén írásban kiküldésre került, aki ezzel egyetért, kérem, 
szavazzon. 

Csábi Jánosné képviselő- Én nem értek egyet ezzel. Arról volt szó, hogy a szerződés csak mó-
dosítva lesz, nem az, hogy újra lesz kötve. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Még én mondtam, hogy csak a személy marad, változik a terület is 
és a bérleti díj is, ezért célszerű lenne új szerződést kötni. Így lett szavazásra bocsájtva a pol-
gármester által. 

A képviselőtestület 5 igen és 2 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

199/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt határidejű határozatok-
ról szóló beszámolót elfogadta. 

 
 

4. Napirendi pont: Az önkormányzat 2012. évi költsé gvetésének módosítása.  

Radó Tibor polgármester- Aki a rendelet módosításával egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

21/2012. (X.25.) számú 

önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítá sáról 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
5. Napirendi pont: Az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okira-
tának módosítása és egységes szerkezetbe foglalása.  

Radó Tibor polgármester- Az ÖNO átköltöztetése folyamatban van. A Művelődési házban a 
konyha már át van alakítva. November 01-től kezdődne a költöztetés, és ha minden jól alakul 
november 06. napjától már a Művelődési Házban tudna üzemelni az intézmény. Ezen kívül any-
nyi, hogy számítógépre van szükségük, mert jelenleg ottani dolgozó saját gépét használják, de 
az iskolából a használaton kívüli gépek közül lenne egy adva az ÖNO-nak, így megoldható. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az öltözési lehetőség megváltozik. 

Radó Tibor polgármester- Sajnos külön öltöző még nincs. Eddig ami szertár volt, ki lehetne ala-
kítani öltözőnek, az ott nem használandó dolgok már ki lettek pakolva. Fiú öltözőnek sajnos 
még mindig a galériát tudom javasolni.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nagy probléma ez. A galéria igen balesetveszélyes, zárt 
öltöző kellene. 

Dénes László képviselő- Az öltöző az nem konditerem, azt ki kell onnan költöztetni. 

Radó Tibor polgármester- A napirendi ponttal kapcsolatban valakinek további kérdése? 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okiratának módosítása, 
egységes szerkezetbe foglalása 

200/2012. (X.25.) 
N O R M A T Í V  H A T Á R O Z A T 



 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete – az államháztartásról szóló 

2011. évi CXCV. törvény 8. § (5) bekezdésében foglaltak alapján, figyelemmel az ál-
lamháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 
5. §-ában foglaltakra – az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat (szék-
helye: 6913 Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9.) Alapító Okiratát 2012. november 1. 
napjától a jegyzőkönyvhöz csatolt Alapító Okirat módosításban foglaltak szerint módo-
sítja, és egyidejűleg a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot a 
jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal jóváhagyja. 

 
Az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 166/2012. (IX. 26.) Kt.h. szá-
mú határozattal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okirata 2012. november 1. nap-
jával hatályát veszti. 

 
A határozatról értesítést kapnak: 

1.) Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 6913 
Csanádpalota, Kálmány Lajos utca 9. 

2.) Csanádalberti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6915 
Csanádalberti, Fő utca 30. 

3.) Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6911 Királyhe-
gyes, Jókai utca 38. 

4.) Kövegy Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6912 Kövegy, Kossuth 
utca 29. 

5.) Nagyér Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6917 Nagyér, Szabad-
ság utca 33. 

6.) Pitvaros Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6914 Pitvaros, Kossuth 
utca 30. 

7.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
 
Kihirdetve:  2012. október 25. 
Hatályba lép:  2012. november 1. napján 

 
 
6. Napirendi pont: Oktatási, nevelési intézmény Ház irendjének jóváhagyása.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Minden évben a szülői munkaközösség véleményezi a 
Házirendet. Véleményezésre került a mobiltelefon használata. A véleményt figyelembe vettük, 
érvényes ezek után már csak akkor lesz, ha a testület is jóváhagyja. 

Radó Tibor polgármester- Kérem, hogy szavazzunk az intézmény Házirendjének jóváhagyásá-
ról. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Petőfi Sándor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény, Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde Házirendjének jóváhagyása 

201/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Petőfi Sándor Általános Is-
kola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény, Napközi Otthonos 
Óvoda és Bölcsőde Házirendjét jóváhagyta. 

 
 
7. Napirendi pont: Szociális rendelet módosítása.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ami munkaértekezleten meg lett beszélve, az lett az előterjesztés-
be leírva. Amennyiben ezt a testület elfogadja, akkor a rendeletet módosítani kell. 

Radó Tibor polgármester- Aki a rendelet módosításával egyetért, kérem, szavazzon. 



A képviselőtestület 4 igen és 3 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

22/2012. (X.25.) számú 

önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függ ő egyes pénzbeli, valamint 

 a természetbeni ellátásokról szóló 5/2011.(IV.14.)  önkormányzati rendelet  

módosításáról 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
8. Napirendi pont: Sportcsarnok használatára kötend ő megállapodás jóváhagyása.  

Radó Tibor polgármester- Január 01. napjával az oktatási intézmény teljesen különálló intéz-
ményként fog működni és az önkormányzatunkhoz semmilyen köze nem lesz hozzá. Óraren-
den belüli és kívüli tevékenységekhez is használja az intézmény a Sportcsarnokot. Ezzel nincs 
is semmi gond, továbbra is biztosítani kívánjuk ezt. Viszont az intézménnyel felmerülő rezsikölt-
ségek egy részét szeretném, ha fizetné az állam majd. December 31-ig ez annyit jelent, hogy 
egyik zsebünkből rakjuk a másik zsebünkbe a pénzt. Január 01-től viszont a járási hivatalon 
keresztül lesz ellátva a feladat. Amit szeretnék, az-az oktatási intézményre hátrányt nem jelent 
és nem is jelenthet, erre nem is szeretném, ha sor kerülne. Az állam szándéka az, hogy az ön-
kormányzatoknak az anyagi terhét csökkenti azzal, hogy elveszi az iskolát, akkor ez vonatkoz-
zon erre is. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Beszéltük mi ezt már, akkor is elmondtam, hogy nem 
óhajtok pénzt elvenni a község zsebéből. Tudom, hogy vannak fenntartási költségek, viszont az 
oktatás feltételeinek biztosítása jelenleg a fenntartó kötelessége, bármilyen megállapodást csak 
ő köthet. Utána érdeklődtem és én nem vagyok jogosult bármilyen megállapodást aláírni. Tehát 
ebbe én nem léphetek, annál is inkább, hogy október 31-ig kinevezik a járási oktatási igazgatót, 
akinek lesz jogosultsága a mostani fenntartókkal egyezséget kötni és a tárgyalásokat lefolytatni. 
Javasolnám, hogy halasszuk egy hónappal ezt el, közben lefolytatjátok a tárgyalást az oktatási 
igazgatóval és majd utána újra megbeszélnénk ezt az egészet. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Jó lenne, ha ezek a költségek is térítve lennének. Le kell ülni az 
oktatási igazgatóval, ezt meg kellene várni mindenképpen. 

Radó Tibor polgármester- Javasolnám a testületnek, hogy hatalmazzon fel engem, hogy ilyen 
irányban tárgyalást folytathassak le a leendő oktatási igazgatóval. Javaslat esetleg tárgyalási 
alapnak? 

Dénes László képviselő- A megszabott bérleti díj arányában tárgyalhattok. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Sportcsarnok iskola általi használatának 2013. január 1. napját követően felmerülő re-
zsiköltsége 

202/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármes-
tert, hogy a Sportcsarnok iskola általi használatával 2013. január 1. napját követően 
felmerülő rezsiköltségek megtérítését illetően tárgyalást folytasson az illetékes oktatási 
igazgatóval. 

 
Felelős:  polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 

 



9. Napirendi pont: OTP folyószámlahitel szerz ődés módosítása.  

Radó Tibor polgármester- December 21. napjával lejár a folyószámlahitelünk. Két lehetőséget 
ajánlottak; egyik, hogy visszafizetjük a hitelt, ami egyszerűen lehetetlen; vagy egy másik hitel-
szerződést kötünk és fix törlesztő részlettel fizetgetjük vissza a hitelünket. Közben hallani, hogy 
konszolidálni fogják az önkormányzatok tartozását. hivatalos információt még nem kaptunk ez-
zel kapcsolatban, szerintem várnunk kellene, amíg biztosat nem tudunk. 

Dénes László képviselő- Várjuk meg a hivatalos információkat, addig napoljuk el. 

A képviselőtestület 7igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elhalasztása 

203/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az OTP folyószámla hitel visz-
szafizetésével kapcsolatos tárgyalásokat későbbi időpontra halasztja, s függővé teszi 
az önkormányzatok konszolidációjával kapcsolatos kormányzati szándék megvalósulá-
sától. 

 
 

10. Napirendi pont: Egyebek.  
 
Óvoda 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Minden évben probléma van a napközis ellátás biztosí-
tásával az őszi szünetben. Törvényesen köteles biztosítani kell az ellátást, akkor is, ha csak egy 
gyermek van ott. Ambrózfalva, Csanádalberti és Pitvaros közül- szünet révén- most úgy van, 
hogy Ambrózfalva fogadja a gyerekeket. Ott biztosított az ellátás, de ahhoz át kell vinni a gyer-
meket oda. Óvodánál nincs ilyen. 

Szabóné Brezina Brigitta intézményvezető- Idén is felmértük, de már azóta is mondják le, hogy 
mégsem jön a gyermek. Tavaly is úgy jártunk, hogy 9 gyermekkel indultunk, de a végére csak 1 
maradt.  

Radó Tibor polgármester- Aki a kapott tájékoztatót tudomásul veszi, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Őszi szünet alatti óvodai ellátás biztosítása 

204/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri az óvoda vezetőjét, 
hogy az őszi szünet alatti óvodai ellátás biztosításáról a vonatkozó jogszabálynak meg-
felelően döntsön. 

 
Felelős:  óvoda vezetője 
Határid ő: bentiek szerint 

 
Tájékoztató az önkormányzat és intézményei ingyenes használatú internet lekötéseiről 

Radó Tibor polgármester- Az anyag írásban kiküldésre került. Valakinek kérdése? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Annyi változás van, hogy a kisiskolánál már csak a 
konyha kap onnan internetet, mert a kisiskolát is a közhálóra kellett kötni. 

Radó Tibor polgármester- Darabra ugyanannyi, akkor még így is. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Az OROSCOM továbbra is fent tartja véleményét, hogy ingyen 
adja az internetet, ha nem kér az önkormányzat bérleti díjat. 

Radó Tibor polgármester- Javaslat az, hogy ne kérjünk bérleti díjat és kapjuk továbbra is ingyen 
az internetet. Aki ezzel a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 



A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  OROSCOM Kft. által üzemeltetett fejállomás elhelyezéséért helyiség bérleti díj beszámí-
tással történő elengedése 

205/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Erdei Ferenc Közösségi 
Szintér épületében elhelyezett internet fejállomásért az OROSCOM Kft-től helyiség bér-
leti díjat nem kér, figyelemmel arra, hogy a Kft. az önkormányzatnál és intézményeinél 
ingyenesen biztosítja a felhasználói végpontokat. 

 
Felelős:  polgármester 
Határid ő: folyamatos 
Értesül:  OROSCOM Kft. 
        Körjegyzőségi hivatal pénzügyi csoport 

 
 

Közmeghallhatás időpontjának meghatározása 

Radó Tibor polgármester- Az én javaslatom november 29., csütörtök, szokás szerint 17 óra.  

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Közmeghallgatás 

206/2011.(X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a közmeghallgatással egybe-
kötött testületi ülését 2012. november 29-én 17 órakor az Erdei Ferenc Közösségi 
Színtérben tartja meg. 

 
 

Élelmiszersegély 

Radó Tibor polgármester- Kérném szépen Cződör Attila segítségét, ha lehet. 

Cződör Attila műszaki főtanácsos- Tavasszal volt egy pályázati lehetőség, melyre pályázott Pit-
varos Község Önkormányzata. Ez a pályázat nyert. Október 29-november 16-ig lehet elhozni 
azt az élelmiszer mennyiséget, amit jóváhagytak Pitvaros részére. 

Radó Tibor polgármester- 2.488 kg élelmiszerről van szó. Nekünk a szállítási költséget kellene 
fizetnünk. Attilával már beszéltünk erről. 

Anderkó Attila képviselő- 64.000 Forintra jönne ki. 

Radó Tibor polgármester- Ez lenne az egyik döntés, hogy kérjük –e ilyen szállítási költség mel-
lett? 

A képviselőtestület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pályázaton nyert élelmiszercsomag szállítási díjának elfogadása 

207/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pályázaton nyert élelmiszer-
csomag 64.000.-Ftos szállítási díját elfogadja. Az összeget az átmeneti segélyek terhé-
re biztosítja. 

 
Felelős:  polgármester   
Határid ő: azonnal 
Értesül:  Körjegyzőségi hivatal pénzügyi csoport 

 



Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Milyen rendszer alapján lesz kiosztva az élelmiszer? 

Dénes László képviselő- Igazságos ez a rendszer nem lesz soha. Volt, hogy korhatárhoz volt 
kötve, aztán előnyben részesítettük a gyermekvédelmi támogatásban részesülő családokat. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ezt azért kérdezem, mert így mindannyiunk egyformán 
tudja tájékoztatni a lakosságot, akkor is ha támadóan jönnek oda hozzánk, hogy persze a másik 
többet kapott. 

Léka János képviselő- Biztos, hogy igazságosan nem tudjuk megcsinálni. Olyat nem csinálha-
tunk, hogy ne egyszerre adjuk oda, garantálom lesz olyan, aki egyből inkább eladja, csakhogy 
pénzt lásson belőle. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Mindig az jön vissza, hogy nem az kapja, aki rászorul. 
Jó dolog korhatárhoz kötni? 

Dénes László képviselő- Az a baj, hogy nincs lehetőségünk, hogy tudjuk mindenkinél kinek, 
mennyi a jövedelme. 

Radó Tibor polgármester- Javaslom, hogy aki lemond róla, mondja meg, hogy kinek adná oda, 
még azt is felvállalom, hogy kivisszük az illetőnek, de a papírt akkor is írja alá. 

Csábi Jánosné képviselő- Előnyben kellene részesíteni a gyermekvédelmi támogatásban ré-
szesülőket. 

Radó Tibor polgármester- Figyelembe kellene venni a nagycsaládosokat is és a 70 éves felüli 
nyugdíjasokat. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Rendben van a 70 éves nyugdíjas, de én az egyedülállót 
előnyben részesíteném. 

Csábi Jánosné képviselő- Muszály belevenni a nagycsaládosakat? Akik rászorulók és nagycsa-
ládosak úgy is gyermekvédelmisek.  

Léka János képviselő- Meg van az szabva, hogy egyenlő legyen? Azért a nagycsaládban töb-
ben vannak, oda több kellene, nem? A csomagokat nem lehetne úgy készíteni? 

Radó Tibor polgármester- Az a baj, hogy csak azt fogja látni, hogy a másik többet visz, mint ő, 
aztán megint jön a támadás és a baj. 

Dénes László képviselő- Ebből baj lesz, nem szabad különbséget tenni, egységesnek kell en-
nek lenni. 

Radó Tibor polgármester- Maradjanak a gyermekvédelmi támogatásban részesülők, 70 év felet-
ti nyugdíjas és 65 év feletti egyedülálló nyugdíjas kapja az élelmiszert. Aki ezzel egyetért, ké-
rem, szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Segélycsomagok elosztása 

208/2012. (X.25.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az élelmiszer segélycsomagok 
elosztását akként határozza meg, hogy az egyenlő arányban kerül szétosztásra a 
gyermekvédelmi támogatásban részesülők, a 70 év feletti nyugdíjasok és a 65 év feletti 
egyedülálló nyugdíjasok között. 

 
Felelős:  polgármester 
Határid ő: szállítmány érkezését követően azonnal 
Értesül:  igazgatási csoport 

 
 
 
 



Sportkör IV. negyedéves támogatása 

Harcsás Ferenc képviselő- Tulajdonképpen csak annyi, hogy szeretnénk megkapni azt, ami a 
költségvetésbe be van tervezve. 

Radó Tibor polgármester- Jelenleg semmit nem tudunk fizetni, de amint lesz pénz, megkapjá-
tok. Tudomásul vettem. 

 
Lakossági kérdés 

Csábi János képviselő- Most ezeket úgy fogom mondani, ahogy tőlem kérdezték. Az ősz köze-
ledtével nagyon sok rágcsáló húzódik be és azt kérték, hogy itt terjesszem elő, talán a hangos-
ba hirdessétek ki, hívjátok fel a lakosság figyelmét, hogy mindenki próbálja irtani a rágcsálókat. 
Az illetőnek komoly problémát jelent ez. Én mondtam, hogy jöjjön be, ő nem akarja a nevét adni 
hozzá, nem akar a szomszédokkal haragba lenni. 

Léka János képviselő- Nagyban hozzájárul ehhez, hogy kik laknak az illető körülött, mert kint a 
mezőn nagyon kevés a rágcsáló. 

 

Csábi Jánosné képviselő- A másik kérdés, hogy milyen jogcímen bonthatja fel a szerződést a 
lakos, ha nem vele kötötték meg a szemétszállítási szerződést. 

Radó Tibor polgármester- Az önkormányzatok hatáskörébe rendelik, hogy szerződést kell kötni 
egy közszolgáltatóval és az önkormányzat rendeletben kötelezi a lakosságot, hogy ez kötelező 
szolgáltatás.  

Csábi Jánosné képviselő- Tehát nem a lakossal kell a szerződést megkötni. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez így van. 

 

Csábi Jánosné képviselő- A következő a kerékpárok kölcsönzése. Leírtam szó szerint: „Kinek, 
milyen jogcímen, mennyi időre és mikor lesz a tulajdona?” 

Radó Tibor polgármester- Kerékpárokat csak annak adunk, aki jogviszonyban áll az önkor-
mányzattal. Könnyebben be lehet hajtani, ha bármi történik a biciklivel. Bérleti szerződéssel 
vannak kiadva a kerékpárok, benne van minden fontos tétel –károkozás, lopás-, tehát az ön-
kormányzatot kár nem érheti. Kerékpárokat két hónapos bérleti szerződéssel szoktam kiadni, 
többségük most le fog lejárni november végén, tulajdona nem lesz soha a bérlőnek. 

 

Radó Tibor polgármester- Kérdezném, hogy valakinek még esetleg kérdése vagy észrevétele? 
Amennyiben nincs, én megköszönöm a részvételt és a testületi ülést bezárom. 

 
 
 

Kmft. 
 

 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester körjegyző 
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